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Chiriac (CONAF):Speram ca industria textila sa beneficieze de sprijin,asa cum s-a

întâmplat cu celelalte ramuri din economie

Peste 175.000 de oameni lucreaza oficial în sectorul textil, persoane a caror speranta consta în continuarea

activitatii, iar situatia economica generala ar fi si mai dificila daca antreprenorii din industria textila si-ar

închide portile, a afirmat presedintele Confederatiei Nationale pentru Antreprenoriat Feminin (CONAF),

Cristina Chiriac.

 

"Întâlnirea cu premierul a avut ca scop identificarea de solutii pentru industria textila. Domnia sa a dat dovada de

receptivitate si deschidere la propunerile noastre si speram ca industria textila sa beneficieze de sprijin, asa cum s-a

întâmplat si cu celelalte ramuri din economie. Traversam o perioada dificila din punct de vedere socio-economic,

iar pandemia si-a pus amprenta în toate industriile, însa în acest sector de activitate lucreaza oficial peste 175.000

de oameni, a caror speranta consta în continuarea activitatii. Daca antreprenorii din industria textila si-ar închide

portile, efectele în lant ar fi dramatice, iar situatia economica generala ar fi una si mai dificila. De aceea, am facut

apel la premier sa sustina industria textila pentru ca, asa cum bine stim, aceasta reprezinta un pilon de crestere

economica prin crearea de valoare adaugata", a declarat Cristina Chiriac.

 

Potrivit reprezentantilor CONAF, sectorul textil se afla în impas în aceasta perioada pandemica, greu încercata din

punct de vedere economic. Agentii economici au solicitat în nenumarate rânduri sustinere din partea autoritatilor

pentru a face fata acestei provocari.

 

Astfel, reprezentantii Confederatiei Nationale pentru Antreprenoriat Feminin (CONAF) - presedintele CONAF,

Cristina Chiriac, împreuna cu Sorina Tulan, presedintele sucursalei CONAF Satu Mare si Corina Por,

vicepresedinte al sucursalei CONAF Satu Mare, alaturi de deputatul Adrian Cozma, au avut o întrevedere la

Palatul Victoria, cu premierul Florin Cîtu, pentru a discuta despre problemele pe care angajatorii industriei textile

le întâmpina de la declansarea pandemiei si solutiile care pot salva aceasta ramura industriala.

 

La rândul sau, deputatul Adrian Cozma s-a declarat multumit în urma discutiilor cu premierul Florin Cîtu si spera

"ca sectorul textil sa poata beneficia de sprijin, asa cum se întâmpla pentru HoReCa".

 

"Satu Mare are în continuare multe fabrici de profil si multi angajati calificati în domeniu care resimt problemele

aparute în ultimul an. Vorbim de o piata mare dar si foarte afectata de pandemie, cererea de produse fiind extrem

de mica în aceste luni complicate", a mai spus Adrian Cozma.

 

România produce haine, fibre textile si încaltaminte în valoare de 22 miliarde lei (4,4 miliarde euro) anual, adica

echivalentul a 2% din PIB, industria având o pondere similara (circa 1,3-1,4%) în totalul cifrei de afaceri a

mediului de business local în 2019. Oficial, fara a se lua în calcul munca la negru, în domeniu lucreaza 175.000 de

croitorese, cusatorese si cizmari care pun eticheta de "made in Romania" pe haine si pantofi. Aproape 4% din

salariatii din România lucreaza în aceasta industrie care utilizeaza în mod intens forta de munca, unele fabrici

având chiar si peste 1.000 de salariati.

 

Confederatia Nationala pentru Antreprenoriat Feminin este singura confederatie din România ce reuneste

interesele femeilor antreprenor într-o structura închegata. CONAF a luat fiinta ca urmare a necesitatii de a crea o

cultura antreprenoriala adaptata la noile trenduri în materie de business si asta, nu numai pentru antreprenoriatul

feminin, ci si pentru întregul mediu antreprenorial. CONAF are în componenta sa 2 federatii, 9 patronate, 5

asociatii si 18 sucursale.
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